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Win cinematickets!
Volg onze pagina’s op Facebook en Instagram, 
stuur een berichtje, en maak kans op twee 
gratis cinematickets! We kiezen vijf winnaars 
uit onze volgers. Zaterdag 22 april, 19u, Zaal Reinaert

Inschrijven kan door 20 EUR per persoon te storten 
op BE56 4466 6171 9188 met vermelding van 
‘steakfestijn’ + uw naam en het aantal personen.
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Als je vandaag met de Gentenaars praat, hoor je bijna 
steeds hetzelfde: “Die Groenen zijn zot geworden. Waar 
is diene Watteeuw mee bezig? Waar gaat dat stoppen?”

Nergens, zo blijkt. De laatste stunt van 
Watteeuw en dit stadsbestuur is 
om van het Groot Vleeshuis in 
Gent een fietskot te maken. 
Gekker kan het niet. Alles 
voor de fiets dus, maar 
wie een auto bezit, wordt 
weggepest uit Gent.

Dat hebben we gezien 
met de invoering van het 
mobiliteitsplan in Gent, 
waarbij mensen buiten Gent 
die familie of vrienden in Gent 
willen bezoeken eerst heel de stad 
moeten rondrijden. Als ze dan al op 
hun bestemming geraken, hebben ze allicht 
ook nog eens een parkeerboete of LEZ-boete aan 
hun been. 

Gewone zelfstandigen rekenen trouwens dergelijke 
boetes al door aan hun klanten, als die al naar Gent 
willen komen met al die complexe regeltjes en 
voorwaarden.

Eén van de laatste pestboodschappen van Watteeuw 
mocht er ook wezen, deze keer over het nieuwe 
parkeergebouw in de Bloemekenswijk. Niet alleen 
de parkeertoren in Ledeberg blijkt niet veel succes te 

hebben, blijkbaar komt men in de Bloemekenswijk 
nu tot dezelfde vaststelling. Hoewel de buurt zelf 
van meet af aan de wenselijkheid van die laatste 
parkeertoren in twijfel trok, werd hij toch gebouwd. 

Nu blijkt die toren óók leeg te staan. Als we 
dit aankaarten bij schepen Watteeuw, 

dan stelt hij doodleuk dat dat 
wel zal opgelost worden, 

want ze gaan toch nog heel 
wat parkeerplaatsen in 
de buurt schrappen. De 
waanzin ten top, maar 
tekenend voor het anti-
autobeleid van Watteeuw.

Maar vergeet niet, beste 
lezer, dat die groene waanzin 

gesteund wordt door de 
liberalen van burgemeester De 

Clercq, net als door de socialisten en 
de cd&v.

Wat het Vlaams Belang betreft: wij willen niet de 
auto weg, wij willen Watteeuw en zijn kliek weg!

Johan Deckmyn
Vlaams Parlementslid
Fractieleider gemeenteraad Gent

 info@johandeckmyn.be

 facebook.com/johandeckmyn

 twitter.com/johandeckmyn

 www.johandeckmyn.be

‘‘TroostmurenTroostmuren’ ’ 
voor Gentse voor Gentse 
begraaf-begraaf-
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Interview: Interview: 
Prof. EvrardProf. Evrard
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Besparen op Besparen op 
onze politie?onze politie?
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Over fietsen in ’t Vleeshuis 
en lege parkeertorens …

E @VlaamsBelangGent 
Q @VlaamsBelangGent
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Beste Gentenaar,

U heeft schulden. Minstens 4085 
euro om precies te zijn. Neen, u heeft 
het geld niet door ramen en deuren 
gegooid, dat heeft het stadsbestuur 
voor u gedaan. “Niet ù, maar de staat 
leeft boven z’n stand.” Dat was een 
campagne waar de liberalen ooit mee 
uitpakten. Maar intussen zorgt een 
“blauwe” burgemeester er wel voor 
dat onze stad de grootste schuldgraad 
heeft van alle centrumsteden, én een 
begrotingstekort. 

Dat tekort zorgde ervoor dat er 
bespaard moest worden. In moeilijke 
tijden leer je je vrienden kennen, 
zeggen ze wel eens. Wel, één ding 
werd nog maar eens duidelijk in 
deze crisistijden: de schepenen en de 
burgemeester van deze stad zijn géén 
vrienden van de Gentenaar.

Want waarop wou het college 
besparen? Op de talloze linkse 
vzw’s die subsidies slurpen om niks 
te doen, illegalen te huisvesten of 
linkse propaganda te verspreiden? 
Neen, op hen werd er niet bespaard, 
integendeel. Hun subsidies werden 
netjes geïndexeerd. Op wie dan wel? 
Op de politie, die al sterk onder druk 
staat. Op de gewone burgers, door 
de tarieven van tal van diensten op 
te trekken. Geloof het of niet, het 
stadsbestuur wou zelfs besparen op 
de maaltijden en vieruurtjes van de 
bewoners van rusthuizen.

Dit monsterverbond van Open Vld, 
Vooruit, Groen en cd&v kan de 
boekhouding niet op orde krijgen, 
voert een asociaal beleid, bouwt 
lelijke en nutteloze parkeertorens en 
heeft geen oog voor de Gentenaars 
op rust. Het beleid faalt. Intussen 
worden positieve voorstellen van 
onze partij zonder goede reden van 
de hand gewezen omwille van de 
“timing”. Denk daarbij maar aan de 
“troostmuren” die Caroline Persyn 
voorstelde en waarover u op pagina 4 
meer kunt lezen.

De klassieke partijen hebben zich 
kapotbestuurd. Ze zijn vergeten 
waarover het echt gaat: het welzijn van 
de burger, van de Gentenaar, van onze 
mensen. Het is tijd voor een ander en 
een beter beleid, maar dat zal er enkel 
komen met het Vlaams Belang. Enkel 
het Vlaams Belang stelt úw belangen 
op de eerste plaats!  

Ywein Joris

Vlag KAA Gent in brand 
gestoken door wokers

In december werd een vlag van 
KAA Gent met daarop de bekende 
Buffalo-indiaan in brand gestoken 
door theatermaker en docent 
Chokri Ben Chikha en enkele 
van zijn studenten aan het KASK. 
Dat er een indiaan op de vlag 
prijkt, is volgens de boze ‘wokers’ 
onaanvaardbaar. 

“In de Verenigde Staten zijn 
dergelijke afbeeldingen al geruime 
tijd uit den boze”, zei Ben Chikha. 
De Buffalo-indiaan is niet meer van 
deze tijd volgens hem en daarom 
moet een traditie van een eeuw oud 
eraan geloven. “Verzin iets mooiers, 
iets slims, iets visionairs”, klonk 
het. De vlag in brand steken was 
een ‘traditioneel zuiveringsritueel’. 
Vlaggen in brand steken, het klinkt 
verdacht veel als erfgoed vandaliseren. 
En dat maakt meteen ook duidelijk 
in wat voor milieu die actie gesitueerd 
kan worden: het doorgedraaide en 
steeds agressiever wordende woke-
milieu.

Het gebruik van de Buffalo-indiaan 
door Gentse voetbalsupporters gaat 
terug op de ‘Buffalo Bill and His 
Wild West Show’ die begin 20e eeuw 
Gent aandeed. Studenten die de show 

zagen, waren razend enthousiast en 
introduceerden de Buffalo Bill-kreet 
bij de supporters. Zij maakten er wat 
later een vlag van die op haar beurt 
het alom bekende logo van KAA 
Gent werd. Een symbool met een 
leuk verhaal erachter volgens zowat 
iedereen. Een teken van haat volgens 
Ben Chikha. Dat net diezelfde Ben 
Chikha ijvert voor meer historisch 
besef en beweert dit te doen “uit 
liefde voor Gent en zijn voetbalclub” 
is ronduit lachwekkend.

Wim Beelaert van de KAA Gent 
Foundation stelde terecht dat de vraag 
of het logo vandaag nog opportuun 
is, een vraag is die alleen door 
journalisten en academici gesteld 
wordt. Er is met andere woorden geen 
haan die ernaar kraait, behalve een 
klein groepje haatdragende wokers. 
Laat ons dat vooral zo houden.

Immobiel Gent
Normaal gezien zou het nieuwe 
circulatieplan van de woonwijken 
Gentbrugge en Sint-Amandsberg 
op 3 april 2023 worden ingevoerd. 
Daarvoor werden voorbereidende 
werken aan de Gentbruggebrug op 
10 januari gestart. Onmiddellijk 
na de aanvang van die werken, 
ervoeren de omwonenden én de 
handelaars enorme hinder. Niet 
alleen waren de handelszaken niet 
meer bereikbaar, er ontstonden 
ook enorme files. Bovendien 
werden de haltes van buslijn 3 
in de omgeving afgeschaft, tot 
ergernis van tal van busreizigers.

Circulatieplan Gentbruggebrug

Op vrijdag 13 januari werd 
Gentbruggebrug weer opengesteld 
voor het autoverkeer en wel omdat 
de rechter de werken stillegde 
op risico van een dwangsom van 
50.000 euro per dag. Stad Gent had 
immers beloofd dat er géén hinder 
zou zijn.

Schepen Watteeuw beweert dat 
er geen knip komt, dat er gewoon 

een “nieuwe verkeersfilter” aan de 
voet van Gentbruggebrug gecreëerd 
wordt zodat enkel bussen en fietsers 
rechtstreeks de brug nog kunnen 
oversteken. Voor de automobilisten 
is het dan weer omrijden. Ook 
rechtstreeks van de Waterkluiskaai 
naar de Nijverheidskaai rijden 
richting Destelbergen wordt 
onmogelijk. Dit plan is dus 
duidelijk een “omleidingsplan” voor 
de autorijders.

Voorontwerpplannen 
Winkelstraat en omgeving in 
Wondelgem

Maar ook in Wondelgem loopt het 
mis. De plannen voor de heraanleg 
van het project Winkelstraat, de 
Fabriekstraat, de Oogststraat en 
de kruispunten in de Molenstraat 
werden in december 2022 
voorgesteld aan de bewoners.
Het stadsbestuur wil drie zaken 
realiseren: een integrale heraanleg 
en vernieuwen van de riolering, 
de omvorming van die straten tot 
woonerf en de inbreng van groen. 
Dat klinkt op het eerste zicht allemaal 

mooi en milieuvriendelijk maar er 
zijn toch heel wat bezorgdheden bij 
de plaatselijke bevolking. 

Dat er erg veel parkeerplaatsen 
verdwijnen, zorgt voor heel 
wat praktische problemen voor 
de bewoners. Momenteel zijn 
er per straat ongeveer vijftig 
parkeerplaatsen. Na de uitvoering 
van de werken zouden daarvan 
in de Winkelstraat twintig, in 
de Fabriekstraat zestien, en in 
de Oogststraat nog maar negen 
plaatsen overblijven.

Er wordt natuurlijk ook 
groen voorzien: zo verdwijnen 
de voetpaden en komen er 
“groenstroken” met bomen tot tegen 
de gevels in de plaats. De bewoners 
van de smalle huizen vrezen dat er 
zo nog weinig lichtinval zal zijn, 
en dat men ook overdag in huis de 
verlichting zal moeten gebruiken.

Over al die bezorgdheden diende ik 
een vraag in aan schepen Watteeuw. 
De antwoorden getuigden niet 
van erg veel luisterbereidheid naar 

Editoriaal

de grieven. Er zal een “evenwicht” 
gezocht worden tussen de 
bezorgdheden en de doelstellingen. 
De schepen is zich bewust dat er 
een kloof is tussen zijn visie en de 
wensen van de omwonenden. Met 
andere woorden: hij zal zélf wel 
beslissen over de verdere uitwerking 
van het ontwerp, wat de bewoners 
ook zeggen.

De bewoners zijn van plan niet 
bij de pakken te blijven zitten en 
blijven ijveren voor leefbaarheid in 
hun straten. Op onze steun kunnen 
zij alvast rekenen!

Gabi De Boever
Gemeenteraadslid

Alexander Van Hoecke
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Stad Gent zit diep in de schulden. 
De Gentenaar betaalt …

Het stadsbestuur moet besparen. 
De redenen die ze aanhalen zijn 
uiteraard de covid-crisis, de oorlog 
in Oekraïne en de daaropvolgende 
energie- en financiële crisis.

Een reden die het stadsbestuur dan 
weer niet aanhaalt, is het feit dat ze het 
de laatste jaren wel erg breed hebben 
laten hangen en de stadsschuld hebben 
laten oplopen tot meer dan één miljard 
euro!

Door de fors aantrekkende inflatie, de 
negen loonindexaties op relatief korte 
termijn en de stijgende rentevoeten 
kwam Gent dan ook in de problemen. 
Wat het Vlaams Belang altijd al had 
aangegeven, wordt nu bewaarheid. 
Door het feit dat de stad Gent geen 
financiële reserves aangehouden heeft, 
heeft ze helemaal geen marges meer.

Blanco cheque

Eind december werd het debat 
gevoerd over de stadsbegroting, maar 
de gemeenteraadsleden kregen niet de 
kans zich over het totaalplaatje uit te 
spreken.

Binnen de administratie liep 
toen immers een oefening om de 
investeringsportefeuille te “herijken”. 
Grote stadhuiswoorden om aan te 
geven dat men niet klaar was met het 
huiswerk.

De Gentse meerderheid had 
zich nochtans op een conclaaf 
teruggetrokken om op alle 

budgetproblemen een antwoord te 
formuleren. Ook over de impact van 
de begrotingsonderhandelingen op 
het vlak van het investeringsbudget 
had de meerderheid beloofd om tegen 
half december voor meer duidelijkheid 
te zorgen.

Niet dus. Eigenlijk niet verwonderlijk 
vermits deze meerderheid nu al op 
verkiezingskoers is en op elkaar is 
uitgekeken. Ook de media hebben dit 
al lang opgemerkt. Het boterde niet 
op het conclaaf. In kranten konden 
we bijvoorbeeld het volgende lezen: 
“Tekenend voor de sfeer is dat een 
externe consultant is ingeschakeld om 
de onderhandelingen te begeleiden. Het 
botert namelijk niet tussen voornamelijk 
burgemeester De Clercq en zijn Open 
Vld aan de ene kant en Filip Watteeuw 
en Groen aan de andere kant.” 

Als je al een extern consultant nodig 
hebt om budgetbesprekingen te 
begeleiden, dan weet je dat er meer 
aan de hand is. Trouwens, zelfs met 
een extern consultant kwamen de 
coalitiepartners dus nog niet tot een 
oplossing voor de investeringen.

De meerderheid moet duidelijke 
keuzes maken en dat lukt niet. Het 
college stelt bijvoorbeeld dat het 
totaal van de investeringsportefeuille 
van 697 miljoen gelijk blijft en er 
dus geen vuiltje aan de lucht is. Het 
zijn immers enkel wat “bijsturingen”. 
Dan is het toch vreemd dat deze 
meerderheid met de professionele 
hulp van een extern consultant er nog 

niet in slaagt om enkele “bijsturingen” 
rond te krijgen. De waarheid is 
natuurlijk dat het stadsbestuur ook 
in die investeringen zwaar zal moeten 
snoeien en het niet eens raakt over de 
budgettaire keuzes.

Men durfde of kon geen echte keuzes 
maken. Dus schoof het college die 
discussie door naar de commissies en 
gemeenteraad van februari en vroeg 
het de gemeenteraad om een blanco 
investeringscheque te tekenen van 
697 miljoen euro. Want dat was het 
wel. We moesten akkoord gaan met 
de enveloppe, maar we wisten niet hoe 
het geld zou worden aangewend. 

In februari kregen we dan eindelijk 
het nieuws dat het stadsbestuur een 
akkoord gevonden had. De berg 
baarde echter een muis. Er zouden 
geen grote projecten geschrapt worden, 
wel uitgesteld. Uitstelgedrag dus …

Goochelen met budgetten

Zoals wel vaker communiceerde 
het stadsbestuur – democratisch 
zoals het is – eerst met de pers. De 
gemeenteraadsleden mochten de 
plannen in de krant lezen. Daar 
konden we dus vernemen dat de grote 
investeringsprojecten in Gent niet 
werden geschrapt, maar uitgesteld. De 
krantencommentaren spraken dan ook 
terecht over gegoochel met budgetten.

Het is een welbeproefde politieke 
truc: alles doorschuiven naar de 
volgende legislatuur, en de volgende 

meerderheid moet dan maar opdraaien 
voor de kosten van projecten die door 
deze meerderheid uitgesteld werden. 

En dan komen we natuurlijk terug op 
de zogenaamde investeringsportefeuille, 
de officiële lijst met investeringen. Die 
lijst werd zo ingewikkeld gemaakt 
dat een kat er haar jongen niet in 
terugvindt. Zelfs in de pers was de 
kritiek daarop scherp en duidelijk. 

De Gentenaar betaalt

Onduidelijkheid troef dus. Eén ding 
is echter wel duidelijk: de Gentenaar 
– u en ik – zullen betalen voor de 
besparingen. De rest van de factuur 
wordt naar het volgende bestuur 
doorgeschoven. 

En wat die nieuwe besparings- en 
belastinggolf van de meerderheid 
betreft: in Gent gaat letterlijk en 
figuurlijk het licht uit. Vanaf januari 
worden immers alle verlichtingen 
in de straten, parken en pleinen van 
Gent na middernacht uitgeschakeld op 
bepaalde dagen. De gevolgen voor de 
veiligheid van de Gentenaars neemt het 
stadsbestuur er dan maar bij. Nu ja, een 
veilig Gent is voor deze meerderheid 
duidelijk al lang geen prioriteit meer. 
Dat blijkt ook uit de besparingen bij de 
veiligheidsdiensten. Het college had 50 
extra politieagenten belooft, maar ook 
die belofte wordt gebroken. Het zullen 
er maar 26 zijn. 

De parkeertarieven gingen eerder al de 
hoogte in, maar nu wordt er zogenaamd 

“bijgestuurd”, aangezien een aantal 
zones voor betalend parkeren een ander 
regime krijgen en sommige worden 
uitgebreid. Lees: opnieuw meer betalen 
voor parkeren in Gent.

De gewone Gentenaar zal bovendien 
minder dienstverlening krijgen en 
zal daarvoor meer belastingen en 
retributies moeten betalen. En er zijn 
hier tal van voorbeelden: ze besparen 
op de maaltijden van de bewoners 
van onze woonzorgcentra, het 
mobiel dienstencentrum houdt op te 
bestaan …

Dit stadsbestuur stelt volledig verkeerde 
prioriteiten. We lezen dat de premie 
voor Gentenaars met incontinentie, 
een stoma of nood aan dialyse wordt 
geschrapt. Zo bespaart de stad zo’n 41 
000 euro. Er werd door de stad ook 
zo’n 30 000 euro geschrapt voor ouders 
van kinderen met een beperking. Het 
voelt dan ook enorm onrechtvaardig 
aan dat dit stadsbestuur er wél meer 
dan 40 000 euro voor overhad om de 
openbare omroep te sponsoren bij het 
uitzenden van het WK Voetbal vanuit 
het Wintercircus in Gent. 

Zo kunnen we helaas nog een tijdje 
doorgaan. Aan de ene kant had men 
vele tienduizenden euro’s over voor 
frauduleuze vzw’s zoals Masala. Aan 
de andere kant sluit dit stadsbestuur 
een buurthuis in Sint-Kruis-Winkel. 
De bewoners van onze deelgemeenten 
zullen in de toekomst hun glasafval zelf 
moeten wegbrengen. Het onkruid dat 
nu al welig tiert in onze straten, parken 
en begraafplaatsen zal nog meer ruimte 
krijgen wegens het besparen van een 
half miljoen euro op de Groendienst. 
Iedereen moet almaar meer betalen, 
maar krijgt er almaar minder voor 
terug.

Volgend jaar zijn er verkiezingen: 
Vlaams Belang zal de Gentenaar 
alvast op de hoogte houden wie 
verantwoordelijk is voor dit 
desastreus beleid: Open 
Vld, Groen, Vooruit en 
cd&v Onthou dat goed, 
de volgende keer dat u 
naar de stembus gaat.

Johan Deckmyn

“In Gent gaat letterlijk en figuurlijk het licht uit. Vanaf januari 
worden immers alle verlichtingen in de straten, parken en 

pleinen na middernacht uitgeschakeld.”
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Vanaf dit jaar zullen de 
camera’s in de Gentse 
parkeergarages worden ingezet 
om overtredingen in de lage-
emissiezones vast te stellen. Dat 
bleek uit een vraag van Vlaams 
Belang-gemeenteraadslid 
Caroline Persyn aan schepen 
van Milieu Tine Heyse (Groen). 

Er zijn vijftien vaste camera’s 
en één mobiele die momenteel 
de auto’s filmen die de LEZ 
binnenrijden, zodat ze beboet 
kunnen worden wanneer ze niet 
aan de uitstootnormen voldoen. 
Maar de stad wil het boetesysteem 
nog verder aanscherpen. Niet 
élke straat die toegang geeft tot de 
LEZ is immers met een camera 
uitgerust, en zo ontglippen er 
soms toch nog automobilisten de 
controles. 

De stad heeft er dus niet beter op 
gevonden om ook de camera’s in 
parkeergarages in te zetten om 
zo nog meer boetes te kunnen 
innen. Het college wil daarom 

Stad Gent heeft een 
veiligheidsprobleem. En dat 
probleem ligt niet voor een klein 
beetje bij dit stadsbestuur. Want 
terwijl een burgemeester een 
loyale leider zou moeten zijn 
van de politie, laat Mathias De 
Clercq (Open Vld) de Gentse 
flikken in de steek. In de laatste 
besparingsronde werd ook de 
politie getroffen. En besparen 
op onze politie, is besparen op 
onze veiligheid.

50.000 euro investeren in een 
software-update die ervoor 
moet zorgen dat de wagens 
die een parkeergarage in het 
centrum binnenrijden nu ook 
gecontroleerd kunnen worden. 
Maar camera’s op publieke 
plaatsen zouden in de eerste 
plaats moeten zorgen voor meer 
veiligheid, niet voor meer LEZ-
boetes.

Mocht het college even gedreven 
zijn om de criminaliteit in onze 
stad aan te pakken, was er geen 
crimineel meer te bespeuren. 

Onze partij blijft zich verzetten 
tegen de asociale lage emissie-
zone. Niet iedereen heeft de luxe 
om zich zomaar even een nieuwe 
wagen aan te schaffen die voor 
het stadsbestuur groen genoeg is. 
En vanaf 2031 zal er geen enkele 
dieselwagen nog welkom zijn 
in de Gentse LEZ. Vanaf 2035 
zelfs geen benzinewagens meer. 
Dat dat niet alleen asociaal, maar 
ook volstrekt onhaalbaar is, daar 
hoeven we jammer genoeg geen 
tekening bij te maken.

Ywein Joris

Nadat dit paarsgroene bestuur 
eerst een schuldenput van 1 
miljard euro had gegraven, 
moest er holderdebolder worden 
bespaard. Op de projectsubsidies 
voor de culturo’s werd natuurlijk 
niet beknibbeld 
door dit 
stadsbestuur. Ook 
de subsidies aan de 
linkse vzw’s en de multiculturele 
clubjes blijven staan en worden 
zelfs geïndexeerd. Wél wordt 
er op onze mensen bespaard: 
nagenoeg alle stadsdiensten 
worden duurder. En ook de 
politie moet eraan geloven.

Er was het onderbemand korps 
in Gent ochgottekes 50 nieuwe 
aanwervingen beloofd. Maar 
sinds eind vorig jaar kan zelfs 
dat er niet langer af en mogen 
het er nog slechts 26 zijn. Een 
druppel op een hete plaat dus, 
want de veiligheidsincidenten in 
Gent stapelen zich op: nieuwe 
vechtpartijen in de Rozebroeken, 
inbrekersplagen in Wondelgem 
en andere deelgemeenten, 
dobberende lijken en maar liefst 
200 aangiftes door minderjarigen 
voor seksueel geweld vorig jaar 
bij het Gents Zorgcentrum. Zelfs 
de infocoaches in de Overpoort 
‒ die moeten informeren en als 
meldingspunt fungeren tegen 
onder meer ongewenst gedrag en 
overlast ‒ worden geschrapt. En 
dat zijn vrijwilligers.

Maar alsof dat allemaal nog 
niet erg genoeg was, alsof er 
nog niet genoeg zout in de 
onveiligheidswonde van Gent 
was gestrooid, zal de stad wél geld 
uittrekken voor een heksenjacht 
jegens onze politie. Volgens 
het stadsbestuur is de politie 
immers racistisch en doen ze 
aan “etnische profilering”. Een 
vreemde beschuldiging, gezien 

racistisch machtsmisbruik al 
strafbaar is en de politie al wordt 
gecontroleerd door Comité P. En 
aan het “onderzoek” mag iedereen 
meedoen die de afgelopen 6 
maanden is tegengehouden voor 

een controle: alsof 
verdachten een 
positief en eerlijk 
beeld over de 

politie zullen schetsen.

Het Vlaams Belang weet wel 
beter: het overgrote merendeel 
van onze politie levert goed werk. 
Zij zijn niet racistisch, maar 
worden geconfronteerd met een 
harde realiteit die afwijkt van de 
multiculturele fantasie waarin 
Groen, Vooruit en Open Vld 
in geloven. Niettemin zetten de 
Gentse flikken dag in dag uit hun 
fysieke integriteit op het spel voor 
onze veiligheid.

Voor het Vlaams Belang is het 
duidelijk. Wij staan niet aan 
de kant van de criminelen, wij 
staan aan de kant van onze 
politie. En wij staan niet aan de 
kant van dit wereldvreemde, 
linkse, paarsgroene stadsbestuur. 
Wij staan aan de kant van de 
Gentenaar. Want Gent moet 
weer veilig en van de Gentenaar 
worden!

Jonas Naeyaert
Afdelingsvoorzitter

Ook camera’s in  
parkings gebruikt voor 

LEZ-boetes

“Geen heksenjacht 
op onze politie!”

Besparen op onze 
politie? Nee, bedankt!

‘Troostmuren’ voor 
Gentse begraafplaatsen
In november, de traditionele maand waarin mensen een bezoekje brengen 
aan het kerkhof, diende ik een voorstel in om ‘troostmuren’ in te richten op 
de begraafplaatsen van onze stad. Nabestaanden die niet (meer) over een 
grafconcessie beschikken, kunnen op zo’n muur een foto of naamplaatje hangen 
ter herinnering. Op die manier hebben mensen toch iets om naartoe te gaan, 
een fysieke houvast.

Troostmuren bestaan al in een aantal gemeenten. Onder andere Leuven, Oud-
Heverlee, Glabbeek, Lommel en Zottegem hebben er op hun begraafplaatsen. Mensen 
die geen grafconcessie wensen voor een overleden familielid of de grafconcessie niet 
(kunnen) verlengen, kunnen van die troostmuren gebruik van maken. Er kan een 
foto, boodschap of naamplaatje aan opgehangen worden, soms afkomstig van de 
verwijderde grafzerk. Achterblijvers beschikken soms niet over de financiële middelen 
om een grafconcessie aan te gaan of te verlengen. Maar de nood aan een fysieke 
gedenkplek blijft vaak wel bestaan.

Niemand is verplicht om een grafconcessie aan te gaan. Voor graven waarvoor geen 
concessie is aangegaan, moet de gemeente de ‘grafrust’ tien jaar lang respecteren. 
Daarna hebben de gemeenten geen verplichting meer om het graf te behouden en 
mogen ze het verwijderen. Het graf kan dan ook niet meer verlengd worden door 
de nabestaanden. Voor veel mensen is dat een erg korte periode. Mensen zien plots 
het graf van een geliefde verdwijnen en hebben geen plek meer om naartoe te gaan.

Maar de schepen vond het “nu niet het moment” om die bescheiden 
investering te maken om als oplossing daarvoor troostmuren in te 
richten. Wat stenen, wat mortel en wat silicone om een fotootje 
mee vast te plakken, dat was blijkbaar te veel gevraagd. Er blijkt 
wél voldoende geld voor leegstaande garages, niet voor een 
positief en bescheiden voorstel van onze partij dat heel wat 
mensen troost zou kunnen bieden.

Caroline Persyn
Gemeenteraadslid
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VOOR U OP DE BRES!
Vlaams Belang Gent luistert naar u! En dus kwamen en komen we naar u. En dat is nodig, want 
het stadsbestuur van Mathias De Clercq en Filip Watteeuw luistert niet naar de gewone Gentenaar.

Ons bestuur ging langs op de grote wafelenbak 
ten voordele van Café De Viking als steun voor 
uitbaatster Lisbeth. Zij werd immers brutaal 
overvallen, liep verwondingen op, en allerlei juwelen 
met grote sentimentele waarde werden gestolen. 

Onze afdeling deed alvast een bescheiden duit in 
het zakje, en ook op de benefiet in maart tekenen 
we present!

In de koude novembermaand 
deelden we gratis soep uit in 
het kader van onze campagne 
“Een hart voor onze mensen”. 
Vrije bijdragen gingen naar 
het goede doel en heel wat 
Gentenaars kwamen zich 
warmen aan een lekkere beker 
soep!

Met zo’n 200 aanwezigen kan onze 
nieuwjaarsreceptie in het Kollekasteel 
in Mariakerke een groot succes 
genoemd worden. De centrale 
boodschap die we brachten: Gent weer 
aan de Gentenaars!

Het Gentse opvangcentrum voor Oekraïense 
vluchtelingen is zonder inspraak of overleg in 
de Eikstraat ingepland. Dat zorgt natuurlijk 
voor heel wat vragen en opmerkingen bij de 
bewoners van de wijk ... Wij kwamen daarom 
naar jullie te luisteren!

Voor Valentijn gingen we de straat op. We deelden 
snoep uit met een pamfletje: een kleine symbolische 
daad, maar het Vlaams Belang heeft een groot 
hart voor Gent! Zo willen we onder meer veiligere 
tramsporen.

Wat een mooie opkomst, wat een 
leuk gezelschap en wat een heerlijke 
spaghetti! Een mooie avond in Drongen 
met twee fantastische gastvrouwen, 
gemeenteraadsleden Gabi De Boever en 
Caroline Persyn. Ons spaghettifestijn in 
Drongen was een groot succes dankzij de 
vele fantastische aanwezigen.

In februari deed onze Toer door Gent 
zijn eerste etappe aan in Oostakker. 
We luisterden naar de inwoners van 
Oostakker en gaan aan de slag met hun 
problemen en vragen. De komende 
maanden zullen we nog tal van locaties 
aandoen. Wees er zeker bij!
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Alexander Karel Evrard viert dit 
jaar zijn 100ste verjaardag. Hij 
werd geboren in 1923 en koestert 
een schat aan herinneringen. 
Een deel daarvan publiceerde 
hij twee jaar terug nog in het 
boek ‘Ik was een zoekende’, 
dat hij me toeschuift wanneer 
ik hem bezoek in zijn huis aan 
de Citadellaan. Ook vandaag 
schrijft en leest hij nog veel. 
Voor het raam staat een tafeltje 
waaraan hij kleine schilderingen 
maakt, aan de muren hangen tal 
van schilderijen. Hij is een grote 
kunstliefhebber, en uit alles 
waarover hij vertelt, blijkt ook 
een grote liefde voor Gent en 
zijn geschiedenis.

“In het souterrain hangen nog 
veel meer schilderijen. Van mijn 

zoon. Ik heb twee dochters 
en een zoon, maar hij is op 
25-jarige leeftijd verongelukt 
op de autostrade. Dat is iets wat 
nooit slijt. Hij ging niet alleen 
een veelbelovende academische 
carrière tegemoet, hij was ook 
kunstschilder. Ik bewonder 
zijn schilderijen nog elke dag. 
(stilte) Hier, dat was hij.” Toont 
een bronzen medaillon van zijn 
zoon, een jonge man met een fijne 
snor en een bril. Ook zijn twee 
dochters laat hij me zien, en een 
foto van hemzelf tussen zijn vijf 
achterkleinkinderen.

Wat is het geheim van uw 
gezegende leeftijd?

“Deels is het natuurlijk aanleg. 
Mijn vader werd er 99. Hij was 

de laatste van twaalf kinderen, 
en thuis waren we met elf. 
Anderzijds is het ook een kwestie 
van sober leven. Niet drinken, 
niet roken, en niet achter het 
vrouwvolk aanzitten.” (lacht)

U heeft de maatschappij allicht 
grondig zien veranderen in de 
afgelopen eeuw?

“Oh, absoluut! Ik koester nog 
heldere herinneringen aan mijn 
jeugd in het interbellum, in 
de jaren ’30. Ik heb acht jaar 
schoolgelopen aan het toen 
nog volledig Franstalige Sint-
Barbaracollege, en de mentaliteit 
van de jezuïeten toen, dat kan je 
je vandaag niet meer voorstellen. 
Ze hielden streng de regel van 
hun stichter aan, Ignatius van 

Loyola, en dat was een militair. 
Je moest afzien ‘in dit tranendal’. 
Dat is geen goede pedagogie 
voor jonge mensen. Na acht 
jaar bij de jezuïeten vertrok 
iedereen er met een sluimerend 
schuldgevoel. Allicht zal het 
nu wel anders zijn. En laat me 
duidelijk zijn: er waren ook heel 
wat paters voor wie ik een grote 
achting koesterde.”

Ik ben zelf Barbarist, en 
inderdaad, vandaag gaat het er 
anders aan toe. U was ook van 
jongs af aan al Vlaamsgezind?

“Samen met mijn drie jaar 
jongere broer was ik al voor 
de oorlog actief bij het Diets 
Jeugdverbond. (Diets verwijst 
naar de Dietse gedachte, de 
hereniging van Vlaanderen en 
Nederland in één staat, n.v.d.r.) 
Ik ben toen zelfs eens in de 
gevangenis beland, dat was 
naar aanleiding van de Flor 
Grammens-acties, waaruit later 
het Taal Aktie Comité gegroeid 
is. Je moet weten dat de taalwet 
toen helemaal niet gerespecteerd 
werd. Alle straatnamen in Gent 
waren toen tweetalig, zoals 
nu in Brussel. Grammens 
hamerde het glazuur eraf 
waarop de Franse naam 
stond, wij overschilderden die 
straatnaam gewoon met teer. 
De witgehelmde Gentse flikken 
hebben me toen opgepakt. Als 
minderjarige kwam ik snel weer 
vrij, maar ik stond voortaan wel 
op de zwarte lijst.”

En dat speelde tijdens de 
repressie allicht mee?

“Ja. Ik was tijdens de oorlog 
actief in het AVNJ (Algemeen 
Vlaamsch Nationaal 
Jeugdverbond), maar toen 
dat omgevormd werd tot het 
NSJV (Nationaal-Socialistische 
Jeugd in Vlaanderen), ben 
ik er samen met mijn broer 
uitgestapt. Ik ben altijd van het 
principe geweest: onverfranst, 
onverduitst. Mijn vader heeft 
nog een hongerwinter in het 
kamp van Lokeren moeten 
doorstaan. Ik heb zelf maanden 
in de cel gezeten omdat ik 
hielp met een steunfonds van 
de paters dominicanen en het 
KVHV voor gebroodroofde 

gezinnen waar de kostwinner 
weggevallen was door de 
repressie. We werden beiden 
uiteindelijk vrijgelaten met de 
melding dat we eigenlijk niets 
strafbaars gedaan hadden. 
Dat werd natuurlijk nooit 
rechtgezet.” 

Uw orangisme en grootneder-
landisme bent u steeds trouw 
gebleven. In 2011 stichtte 
u het ‘Comité 1815-2015: 
Willem, Bedankt!’ dat ervoor 
gezorgd heeft dat er nu een 
prachtig beeld van koning 
Willem I te bewonderen valt 
aan de Reep. Hoe is dat gelo-
pen?

“Toen ik het beeld voor de 
eerste keer aan het stadsbestuur 
voorstelde, was de reactie: 
‘over ons lijk’. Gelukkig is het 
uiteindelijk wel gelukt, mede 
door de morele steun van 
een orangistische collega die 
als socialist ook een politieke 
functie bekleedde, en die ik nog 
steeds erg dankbaar ben.”

Hoe vatte u het idee op voor 
het standbeeld?

“In de jaren ’50 doctoreerde 
ik in Leiden. In de weekends 
ging ik soms naar het prachtige 
Delft, dat me met zijn kanalen 
en huisjes erg aan Brugge 
deed denken. Daar staat ook 
de kerk met de graven van de 
Nederlandse vorsten. Het klinkt 
misschien wat dramatisch, 
maar ik heb toen voor de 
witmarmeren graftombe van 
koning Willem geknield en 
hem beloofd om hem ooit een 
standbeeld in zijn geliefde Gent 
te schenken.”

Waarom was koning Willem 
voor onze stad eigenlijk zo’n 
belangrijke figuur?

“Koning Willem kende zijn 
geschiedenis en wist dat Gent 
de oude hoofdstad van het 
graafschap Vlaanderen was. In 
1576 werden de Nederlanden 
tijdens de Pacificatie van Gent 
verenigd, en hoewel die Generale 
Unie uiteindelijk niet standhield 
tegen de Spanjaarden, kan je dat 
al te vaak vergeten historische 
feit nog steeds bewonderen in 

In gesprek met …  
Prof. em.  Alexander Karel Evrard
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Het Oud Vleeshuis aan de 
Groentenmarkt is zeer bouw-
vallig. Reeds jaren diende de 
stad – als  eigenaar – herstel-
lingen te verrichten, maar ge-
beurde dit niet. Het gebouw 
staat nu, zowel buiten als bin-
nen, volledig in de stellingen 
om instorten te vermijden. 
Voorziene termijn van herstel-
ling: minstens 5 jaar, maar bij 
gebrek aan financiële midde-
len zal dat waarschijnlijk nog 
langer duren.  Daarna zal het 
gebruikt worden als fietsen-
stalling... Begrijpe wie begrij-
pen kan.
 
In het Oud Vleeshuis was vroeger 
het centrum voor Oost-Vlaamse 
streekproducten gevestigd. We-
gens de bouwvallige toestand 
en de daarop onvermijdelijke 
sluiting is het centrum defini-

koop van zonnepanelen en 
batterijen op initiatief van de 
provincie, werd reeds vorig jaar 
stopgezet door een gebrek aan 
materialen en aannemers-instal-
lateurs. Er waren te veel aanvra-
gers voor te weinig aannemers.

Ook de laattijdige plaatsing van 
zonnepanelen van 2022 naar 
2023 viel op, waardoor heel wat 
aanvragers hun plaatsingssubsi-
dies van de Vlaamse Gemeen-
schap aanzienlijk zagen vermin-
deren. Daarbij is het natuurlijk 
maar de vraag waarom de pro-
vincie zich met zulke zaken moet 
bezighouden.

Olaf Evrard
Fractievoorzitter

Christian Bauwens
Provincieraadslid

Ben je jong en politiek gedreven?
Ben je rechts en rebels?
Wil je mee voor échte verandering zorgen?

Sluit je dan aan bij VBJ Gent! Stuur vrijblijvend een 
mailtjes naar ywein.joris@vlaamsbelang.org, of 
contacteer ons via onze Instagram- of Facebookpagina 
@VBJGent.

We voerden actie aan het Gravensteen tegen de 
plannen van de stad om er een lelijke liftkoker en een 
modern paviljoen te bouwen. Aan de muren van het 
kasteel viel een tijd lang onze slogan te lezen: “Red het 
Gravensteen!” Bedankt aan alle aanwezigen!

Filip Dewinter komt spreken aan onze universiteit, 
maar dat is niet naar de zin van het extreemlinkse An-
tifa. Uiteraard tekende ook VBJ Gent present om Filip 
een hart onder de riem te steken met een duidelijke 
boodschap: “Wij zwijgen niet!”

tief verhuisd naar het Gouden 
Leeuwplein (rechtover de Stads-
hal). Op dat nieuwe adres is het 
aanbod hetzelfde gebleven van 
wat vroeger ook in het Oud 
Vleeshuis aanwezig was.
 
Voor de herlocatie van het nieu-
we provinciehuis gaat de ver-
nieuwbouw van de vroegere 
Leopoldskazerne gestaag ver-
der. De opening van dat dure 
project is voorzien voor septem-
ber 2023. De oorspronkelijke 
raming van 52 miljoen euro is 
intussen wegens inflatie reeds 
gestegen tot 57 miljoen. Ver-
moedelijk halen we de kaap van 
de 60 miljoen euro wel. Een té 
duur en té groots project dat in 
de vorige legislatuur reeds werd 
vastgelegd.
 
Tenslotte: de gezamenlijke aan-

Provinciaal nieuws

VLAAMS BELANG  
JONGEREN GENT

de Pacificatiezaal in het Gentse 
stadhuis.

Willem zorgde voor 
werkgelegenheid in Gent. 
Hij werd niet alleen door 
de katoenbazen op handen 
gedragen, maar ook door de 
gewone bevolking. Hij heeft de 
Universiteit Gent gesticht, het 

kanaal Gent-Terneuzen laten 
graven, en hij heeft een heel 
scholennetwerk uitgebouwd 
in de stad. Elke keer als er een 
nieuwe school opende, zakte 
hij uit Den Haag per koets 
af naar onze stad. Wanneer 
hij aankwam, spanden de 
Gentenaars de paarden uit en 
trokken ze zelf zijn koets door 
de stad. Hij werd op handen 
gedragen.”

Het standbeeld voor koning 
Willem is niet het enige 
gedenkteken waarvoor u 
zorgde?

“Neen. We hebben ook 
een gedenkplaat verzorgd 
voor Cornelis Sneyssens in 
Merelbeke. Sneyssens leidde 
de Gentenaars in de slag bij 
Gavere in 1453 tegen de 
Bourgondische hertogen 
en werd vereeuwigd in dat 
prachtige gedicht van Albrecht 
Rodenbach. Maar ook voor Jan 
Borluut aan het Borluutsteen 
op de Korenmarkt, voor dr. 
Jozef Guislain aan zijn huis in 
Ingelandgat, …”

U geeft duidelijk blijk van een 
grote passie voor de (Gentse) 
geschiedenis. Nochtans was 
u professioneel steeds actief 
als professor Psychologie en 
Psychiatrie?

“Ook die lessen doorspekte 
ik met historische feiten 
en anekdotes. Tegen mijn 
studenten zei ik wel eens 
dat de psychologie mijn 
wettige echtgenote was, 
en de geschiedenis mijn 
maîtresse.” (lacht) “Vandaag 

lees ik vooral historische 
werken. De geschiedenis is 
een onuitputbare bron aan 
wonderlijke verhalen.”

Wat vindt u van de plannen 
van het stadsbestuur met het 
Groot Vleeshuis?

“Het is weinig respectvol om 

zo’n historisch gebouw te 
degraderen tot fietsenstalling. 
We moeten ons erfgoed 
koesteren. Ik was daarom 
ook geen voorstander van 
de Schapenstal. Het lijkt 
eerder een Giraffenstal met 
een bijzonder onduidelijke 
functie. Bovendien belemmert 
het gebouw het zicht op het 
Stadhuis, de Sint-Niklaaskerk 
en het Belfort.

En intussen laat de stad 
kansen liggen zoals met het 
Caermersklooster. Fernand 
Huts wou er zijn prachtige 
expositie, die ik meerdere keren 
ben gaan bezoeken, permanent 
in onderbrengen. Maar de stad 
weigerde het Caermersklooster 
daartoe ter beschikking te stellen.”

Welke boodschap zou u nog 
willen meegeven aan de lezers 
van dit blad?

“Overstijg de verdeeldheid 
die ons al sinds de Brabantse 
Omwenteling achtervolgt. 
Overstijg de kapellekensgeest 
die steeds weer leidt tot kleine 
groepjes en afscheuringen. Trek 
aan hetzelfde zeel. 2024 is een 
beslissend moment voor onze 
toekomst. Vlaanderen kan 
eindelijk onafhankelijk worden. 
We zijn in goed gezelschap, 
want Guido Gezelle dichtte in 
1890 al:

Mochte mij dat nieuws gebeuren,
dat ik zage, wel en wis,
Vlanderen 't Waalsche wambuis 
scheuren,
daarin 't nu genepen is!”

Heel erg bedankt voor uw tijd!

“Willem zorgde voor werkgelegenheid 
in Gent. Hij werd niet alleen door de 

katoenbazen op handen gedragen, maar 
ook door de gewone bevolking.”



Het Vlaams Belang wil ook buiten-
landse e-governmentportalen 
gebruiken om fraude bij sociale 
huurders op te sporen. “Zo kan 
men, bovenop de huidige contro-
le, op een meer sluitende manier 
onroerend bezit in het buitenland 
controleren”, zegt Vlaams Par-
lementslid Guy D’haeseleer. “En 
met dit systeem kan men sociale 
fraude, via controle op buiten-
landse rekeningen en uitkeringen, 
veel efficiënter opsporen.” 

(Kandidaat-)sociale huurders die-
nen in Vlaanderen aan een aantal 
voorwaarden te voldoen om recht 
te hebben op een sociale woning. 
Zo mag het gezinsinkomen een 
bepaald plafond niet overschrij-
den en mag men niet over onroe-
rende eigendom beschikken. “Al-
lochtone sociale huurders dienen 
hiervoor een ‘verklaring op eer’ 
te ondertekenen”, aldus D’hae-
seleer. “Controle wordt pas uitge-
voerd bij een ‘ernstig vermoeden’ 
van fraude.”

“De Vlaamse overheid kan, via 
buitenlandse e-governmentporta-
len, makkelijk controleren of al-
lochtone sociale huurders voldoen 
aan de voorwaarden”, vervolgt 
D’haeseleer. Landen als Marokko 
en Turkije, waar reeds de meeste 
controles op buitenlandse eigen-

dommen uitgevoerd worden, be-
schikken over dergelijk portalen. 
“Ook de inkomensvoorwaarden 
kunnen gecontroleerd worden. 
De buitenlandse e-govermentpor-
talen zijn vergelijkbaar met MyM-
infin of MyPension, die we hier in 
Vlaanderen kennen.”

Het gebruik van e-government-
portalen komt de Vlaamse belas-
tingbetaler ten goede

“Het OCMW in Gent heeft dit 
systeem jarenlang gebruikt om 
een vermogensonderzoek te voe-
ren in Turkije met medewerking 
en in aanwezigheid van de be-
trokkenen”, stelt D’haeseleer. “Op 
die manier kon bepaald worden 
of de personen in kwestie al dan 
niet aanspraak maakten op een 
uitkering.”

Minister van Wonen Matthias Die-
pendaele (N-VA) erkent de meer-
waarde van het systeem en zal de 
mogelijkheden bekijken om het te 
gebruiken. “We zijn tevreden dat 
de minister gevolg geeft aan ons 
voorstel. We moeten alle midde-
len gebruiken om sociale fraude 
te vermijden. Het betekent een be-
sparing van geld en tijd voor zo-
wel de sociale woonactoren als 
voor de Vlaamse overheid en het 
zal de Vlaamse belastingbetaler 
alleen maar ten goede komen.”

TEGEN SOCIALE FRAUDE

België kampt weer met een 
asielcrisis. Het aantal asielaan-
vragen in België lag in 2022 niet 
minder dan 42 procent hoger 
dan 2021. Maar liefst 36.871 
personen dienden in 2022 een 
asielaanvraag in, meteen het 
hoogste cijfer sinds de histori-
sche dijkbreuk van 2015. Terwijl 
andere landen hun asielbeleid 
met succes verstrengden, zuigt 
het rampzalige Belgische beleid 
steeds meer asielzoekers aan. 
Ondertussen werd het budget 
voor de opvang opgetrokken tot 
703 miljoen euro. “De opvang-
structuren en onze samenleving 
als geheel kunnen die enorme 
toestroom niet meer verwerken. 
Het is hoog tijd voor een veel 
strenger asielbeleid”, reageert 
Vlaams Belang-voorzitter Tom 
Van Grieken.  

België blijkt nog steeds een van 
de populairste bestemmings-
landen van asielzoekers. In de 
pers spreekt men steeds over 
‘vluchtelingen’. Het gaat echter 
om mensen die ons land ille-
gaal binnenkomen na een hele 
reeks andere veilige landen te 
hebben doorkruist. De meeste 
asielaanvragen worden overi-
gens onontvankelijk verklaard 
omdat het vaak niet om echte 

vluchtelingen gaat. Nog niet 
één op vijf van de afgewezen 
asielzoekers keert (vrijwillig of 
gedwongen) terug. De opvang-
centra zitten vol mensen die hier 
niets te zoeken hebben.  

Rampzalig beleid leidt tot chaos 

Ondertussen wordt de chaos 
die het rampzalige Belgische 
beleid veroorzaakt steeds meer 
duidelijk. Massale vechtpartij-
en in asielcentra zijn schering 
en inslag. Veel asielzoekers 
belanden op straat omdat de 
opvangstructuren vol zitten. Ho-
tels worden misleid om er asiel-
zoekers in te kunnen dumpen. 
Het onderwijs kan de enorme 
toestroom van anderstalige 
leerlingen die extra zorgen no-
dig hebben niet meer aan. “Het 
desastreuze Belgische beleid is 
een gevaar voor ons welzijn en 
onze toekomst. We moeten er 
maar eens mee stoppen de pro-
blemen van heel de wereld te 
importeren”, zegt Van Grieken. 

Scandinavië bewijst: kordaat 
immigratiebeleid werkt! 

In landen die wél een kordaat 
asielbeleid voeren, ligt het 
aantal asielzoekers veel lager. 

“Dat bewijst dat de hoge asiel-
cijfers een rechtstreeks gevolg 
zijn van het nefaste Belgische 
beleid. De Scandinavische 
landen, die vroeger ook een 
laks beleid voerden, deden de 
afgelopen jaren datgene wat 
de Belgische regering mani-
fest weigert te doen: effectieve 
maatregelen nemen om de in-
stroom in te dammen, en met 
resultaat”, zegt Van Grieken: 
“Het wordt tijd dat ook hier ein-
delijk geluisterd wordt naar het 
Vlaams Belang en dat er wordt 
gekozen voor een migratiestop 
en een beleid dat inzet op de 
opvang van vluchtelingen in de 
eigen herkomstregio.”

RECORDAANTAL ASIELZOEKERS:
GEVOLG VAN NEFAST ASIELBELEID, TIJD VOOR EEN MIGRATIESTOP! 

NIEUW BOEK VAN BARBARA PAS
Het Communautair Alfabet

Elk jaar wordt tussen de 7,6 en 12 miljard euro Vlaams 
geld naar Wallonië versluisd. Een situatie die al decen-
nialang aansleept zonder enig zicht op beterschap. 
De Belgische federale regering slaagt er niet in een 
beleid te voeren dat tegemoet komt aan de wensen 
en noden van Vlamingen én Walen. “Vlamingen en 
Walen zijn verschillende volkeren die op een andere 
manier bestuurd moeten worden. Enkel een scheiding 
kan daaraan tegemoet komen”, stelt Barbara Pas, frac-
tievoorzitter van het Vlaams Belang in de Kamer van 
volksvertegenwoordigers.  

Bestel Het Communautair Alfabet gratis via
www.vlaamsbelangwinkel.org of scan de QR-code.

SYSTEEMPARTIJEN KEUREN VERBOD 
OP VERBRANDINGSMOTOREN GOED
Op 14 februari ’23 keurde 
het Europees Parlement on-
danks waarschuwingen van de 
auto- en energiesector met een 
krappe meerderheid van 340 
stemmen nieuwe uitstootbeper-
kingen goed voor personen- 
en bestelwagens. De emissies 
daarvan moeten tegen 2030 
worden verlaagd met respectie-
velijk 55 en 50 procent. Tegen 
2035 mogen er zelfs nog enkel 
“uitstootvrije” auto’s verkocht 
worden. N-VA, cd&v, Open Vld 
en Groen stemden voor. Vooruit 
was afwezig bij de stemming. 
Enkel het Vlaams Belang stem-
de tegen. “Deze nieuwe beper-
kingen zijn onrealistisch. De 
groene agenda primeert blijk-
baar op alles en houdt geen 
rekening met de haalbaarheid 

of de negatieve gevolgen. De 
gewone burger kan zich deze 
luxe van dure elektrische wa-
gens niet permitteren”, rea-
geerde Europees Parlementslid 
Gerolf Annemans. 


